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An accompaniment to tithes:

Малое у праведника – лучше богатства многих нечестивых, ибо мышцы нечестивых сокрушатся, а праведников подкрепляет Господь (Пс.36:16-17). 

A little that a righteous man has Is better than the riches of many wicked. For the arms of the wicked shall be broken, But the LORD upholds the righteous. (Psalms 37:16-17).

Когда Господь стоит за малым, то оно, с одной стороны – никогда не может истощаться; а, с другой – может увеличиться для восполнения потребностей сотен тысяч и даже миллионов.

When the Lord stands behind the little, then it, on one hand – can never diminish; and on the other hand – can multiply for the fulfillment of the needs of a hundred thousand, even a million.

Потому, что праведник надеется, не на то малое, которое доверил ему Бог, а на Бога, Который доверил ему это малое . . .

Because the righteous hopes in not that little that God entrusted to him, but in God, Who entrusted this little to him…

Так, например, вдова из Сарепты Сидонской, по слову Илии понадеявшись на Бога, вместе со своим сыном и Илией, питалась в течении всего голода, количеством муки и масла только для одного опреснока или одной небольшой лепёшки.

So, for example, a widow from Sarepta of Sidon, relying on God at the word of Elijah, together with her son and Elijah, ate during the entire famine the amount of flour and oil for only one unleavened bread or one small cake.

А, Иисус завтраком одного мальчика, состоящим из пяти небольших лепёшек и двух небольших рыбок, накормил тысячи людей, а из тех кусков хлеба и рыбок, которые они недоели, собрали двенадцать больших полных корзин.

And Jesus fed thousands of people with a breakfast of one boy, consisting of five small cakes and two small fish, and from those pieces of bread and fish that they did not eat, they collected twelve large full baskets.

В то время, как за многим у нечестивого стоит, никто иной, как нечистый дух, в лице демонического князя мамоны, который, с одной стороны – является вором и разбойником; а, с другой – не способен через это многое восполнить потребности и удовлетворить желания, даже одного ненасытимого нечестивого . . .

While behind many things the wicked stands, none other than an unclean spirit, in the face of the demonic prince of mammon, who, on the one hand, is a thief and a robber; and, on the other hand, is not able through this much to fill the needs and satisfy the desires, even of one insatiable wicked. .

У ненасытимости две дочери: "давай, давай!" Вот три ненасытимых, и четыре, которые не скажут: "довольно!" Преисподняя и утроба бесплодная, земля, которая не насыщается водою, и огонь, который не говорит: "довольно!" (Притчи 30:15,16)

The leech has two daughters—Give and Give! There are three things that are never satisfied, Four never say, "Enough!": The grave, The barren womb, The earth that is not satisfied with water—And the fire never says, "Enough!" (Proverbs 30:15-16).
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